
Gram d. 04. marts 2025 
 

 

                                      Dagsorden til bestyrelsesmøde 
 

Sted:  Nobi Arnum    Tid: 25. februar 2025 Kl.: 19.00 - 21.00                

Ordstyrer:  Formand  

Frugt/Vand:  Michal køber ind  

Afbud:    Tanja; Nikita; Stefanie.    

Dagsorden/referat 



1. Godkendelse af 
dagsorden og referat fra 
sidst 

Udgangspunkt i sidste mødes referat 
Hvilke opgaver har vi handlet på? 
Godkendt med tilføjelser under eventuelt.  
 

2. Nyt fra formand/ 
bestyrelsesmedlemmer 
 
 

 

  

Intet nyt     

3. Nyt fra ledelsen 
 
 
Mads Brodersen  
Gamle lege  
Kamibe  
Line dance  
 

 Budget 2024 – nu afsluttet 
Gennemgået med bestyreslen. Budget 2024 
sluttede i et merforbrug der var mindre end første 
antaget. Dette er tilfredsstillende, men situationen 
er stadig alvorligt. Nobi følger derfor fortsat den 

aftalte handleplan, for at bringe økonomien i 

balanace igen.  
 

 Børnetal for 2025 
Der er ikke den store forskydning i Arnum.  

I Gram er 4 børn flyttet – 3 til Fole. Vi er 

opmærksom på denne udvikling. Fole børnehave 

tilbyder økonomisk kompensation ved 

indmeldelse.  

    

 Opfølgning på personalemødet med 
bestyrelsen og de lovede punkter.  
Stabilitet i personalegruppen 

Vi har gennem de sidste måneder formået at 

rekrutere personale således, at Nobi Gram stadig 

står fuld bemandet. Det er vi meget tilfredse med. 

Nu skal kræfter bruges på at on-boarde og skabe et 

stærkt og stabilt fællesskab i den samlede 

personalgruppe.  

Kommunikation / feedback 

Vi forsøger hele tiden at give alle informationer 

vider, så hurtig som det er muligt. Der bliver 

løbende skrevet informations- / nyhedsbreve og 

Stavroula laver en ugenlig oversigt over sit arbejde.  

 Pædagogisk kvalitet 

Vi har kvalitet uden bekymring på begge matrikler.  

Det er vi også meget tilfredse med, nu skal vi se på 

de fantastiske tiltag og aktiviteter, der blev 

beskrevet ved forældremødet september 2024 –  

Vi ønsker større sammenhæng med ambisitioner og 

det som bliver ført ud i praksis.  



Det er bedre at komme i mål med dele af planen, 

end slet ingen dele. Vi skal blive bedre til at fejre 

delmål.  

 Sygefravær 

Vi vil være meget skarpe omkring fraværet og 

årsagerne til den enkeltes fravær. Der vil blive en 

meget mere systematisk indkaldelse og opfølgning 

omkring fravær.  

 Fagprofessionel adfærd 

Vi ønsker fortsat at alle byder ind med positive 

historier. Vi skal lyse på og fejre alle de succere der 

sker hver dag. Ligeledes skal vi ikke ”hænge vores 

vasketøj til tørre” offentligt.    

 Vores nye kollegaer 

Michal gennemgår de nye personaler og deres 

arbejdssted.  

Vi skal opdatere de sidste billeder i Gram og have 

gjort personaleoversigten færdig i Arnum.   

 Hvordan går det i Nobi lige nu 

Der har været en generel drøftelse af tilstanden 

under de forskellige punkter.  

Vi vil gerne skabe mere opmærksomhed omkring 

vores fælles kultur –  

Vi skal både give plads til de kollegaer, som 

kommer med nye syspunkter og anden baggrund.  

Vi skal sikre os at nye kollegaer kender til 

natur/bevægelse / Neuropsykologisk 

udviklingsleg og ICDP.  

Opstartsmappe eller link til hjemmesiden – og vi 

skal i højre grad se videoer omkring blandt andet 
Neuropsykologi. 

 

 Pædagogisk tilsyn – tilbage melding fra begge 
matrikler.  
Gennemgået under tidligere punkt.  

Begge rapporter bliver offenliggjort på 
hjemmesiden.  

 

 Mini arbejdsdag i Arnum  - tilbagemelding.  
Vi har gravet et gamelt legeredskab op. Nu er vi 
klar til at grave en rutchebane ned. Dette gøres 

hurtigst muligt.  

Der har ikke været tilmeldinger fra forældrene, 
men personale gjore en kæmpe indsats. 

Vi prøver at skrive ud igen, om hjælp til 

nedgravning.   

  



  
    
 

4. Nyt fra Gram skole   

           Dejligt at vi må låne bussen i hverdage og i ferier.  
           Børnehuset har været på flere ture i uge 7.  
 
           Begge matrikler har været på besøg på legepladsen                            

i Ribe. Der har også været besøg i Stensbæk.  
 
Næste møde i skolebestyrelsen er tirsdag d. 25. marts.  
Mette – deltager.  

 
Gramstrup i uge 11.   
 

  

5. Indkommende emner fra 
forældre og bestyrelse 

 

 Forældrehenvendelser – har vi en fast 
prosedure omkring opfølgning?  
Når forældre kommer med henvendelser.  

Hvornår kan man forvente en tilbagemelding.  

Det er vigtigt at der kommer en tilbagemelding til 

forældrene –  

Vi skal overholde frister omkring aftaler vi laver 

med forældre og giver en tilbagemelding i 

mellemtiden.  

Kan vi ikke garentere en svarfrist – skal vi have 

fagfolk ind, eller andet, skal vi også give en 

tilbagemelding på det.  

En sådan procedure skal på hjemmesiden.   

Ledelsen skal huske at bede forældre om at skrive 

på Aula eller sende en mail.   
 

 Personale på legepladsen i Gram  
Kommer vi nok rundt. 
Vi skal løbende komme rundt. 

Der har tidligere været 3 forskellige roller på 
legepladsen, dette skal genopfriskes.  

Vi har en MEGET stor legeplads, af den grund skal 
vi også bevæge os rundt.  

 
 

 Opfølgning omkring at tage tøj af på 
legepladsen.    
Vi skal være opmærksomt på at der ikke bliver 

leget ”ordenligt”. 

Vi skal give børnene en beskrivelse omkring deres 

adfærd og hvad er en god ven er og hvordan man 
opfører sig ”ordenligt”.   



 

Vi har et stort ansvar overfor hele legepladsen.  
Vi skal være opsøgende i alle kroge.  

Michal beskriver igen vores roller på legepladsen. 

Der skal være en fordyber/praktikker og en flyver.  

 
 
Vil bestyrelsen være vært for visse arrangementer 

 Årgangsmøder 
Bestyrelsen aftaler datoer over 

messenger-tråd.   

 Mini arbejdsdag – aftensmad 
Michal og Rasmus –  

Hækken i Gram – Rutchebane i Arnum 

Der er valgt to datoer til Arnum. d. 

30.01. og d. 19.02.  

Vi starter med at fjerne et gamelt 

legeredskab og grave rutchebanen 

ned. 

Majbrit sender ud på Aula. 

  

 Mød-bestyrelsen møde 
Aftales i messengertråd. – morgen 

eller eftermiddag.  

 

 Forældrekaffe 
Datoer for foælderkaffe. 

Bliver en del af Mød-bestyrelsen. 

  

 Oversigt over bestyrelsen  
Hvorlangt er vi? 

Michal og Martina gør begge 

oversigter færdig.  

 

6. Eventuelt Stefanie har meldt sig ud af bestyrelsen fra d.d. 

Vi skal have konstitueret en suppleant. 

 

 
7. Næste møde 

09.04.2025 – obs. på 
mødested, vi er i Arnum  

8. Når vi har mere tid  


